
Oświadczenie złożone 

przez senatora Waldemara Sługockiego 

na 53. posiedzeniu Senatu 

w dniu 21 grudnia 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Krzysztofa Jurgiela 

Szanowny Panie Ministrze! 

Podczas czterdziestego drugiego posiedzenia Senatu RP w dniu 1 czerwca 2017 r. wystosowałem oświad-

czenie w sprawie pomysłów rządu na poprawę jakości życia środowiska popegeerowskiego w naszym kraju. 

30 czerwca 2017 r. otrzymałem odpowiedź, z której wynika, że Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi jest 

w fazie projektowania wsparcia dla środowiska popegeerowskiego. Niestety, po niemal pół roku kierowany 

przez Pana Ministra resort nie przedstawił żadnych konkretnych dokumentów świadczących o próbie wspar-

cia tego środowiska. 

Związek Byłych Pracowników PGR zwraca moją uwagę na wiele ważnych obietnic ze strony rządu, nie-

stety bez pokrycia. Tereny popegeerowskie w dalszym ciągu charakteryzują się wysokim poziomem bezro-

bocia, a także niską aktywnością społeczną mieszkańców. Zgodnie z celami strategicznymi Strategii na rzecz 

Odpowiedzialnego Rozwoju polityka obszarów wiejskich miała na celu wsparcie i ponowne wykorzystanie 

potencjału tych terenów. Tymczasem, jak podkreślają zainteresowani, nie poczyniono żadnego kroku. 

Szanowny Panie Ministrze, w związku z poruszonym w tym oświadczeniu problemem uprzejmie proszę o 

ustosunkowanie się do niego oraz o odpowiedź na pytanie, na jakim etapie znajdują się obecnie prace mające 

poprawić jakość życia rodzin ze środowiska popegeerowskiego. 

Z poważaniem, 

Waldemar Sługocki 
 


